
PROTOKÓŁ NR XXIX/12 

z posiedzenia XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 15 listopada 2012 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16.30 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pan Józef Biernacki i Pan Andrzej Piątek. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

P. Jerzy Kruk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia posiedzenia sesji. 

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 1) został wybrany P. Eugeniusz Zaremba. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1. P. Lucyna Sosnowska; 

2. P. Grzegorz Wyszyński; 

3. P. Wojciech Chodkowski. 
 

Ad. 5. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. Poinformował, 

że w związku z faktem, że od dnia 29 października 2012 roku, obecny dzierżawca targowiska 

nie wykonuje swoich obowiązków wynikających z zawartej umowy –nie dokonuje m.in. 

poboru opłaty targowej, zaistniała pilna potrzeba wyznaczenia nowego zarządcy targowiska. 

W związku z tym, że wyznaczenie nowego inkasenta oraz ustalenie wysokości opłaty 

targowej jest możliwe tylko w drodze uchwały, zwrócił się z prośbą do radnych o przyjęcie 

projektu powyższej uchwały. Dodał, że powyższa uchwała będzie obowiązywała do końca br.  

P. Abramczyk stwierdził że wcześniejsze zarzuty kierowane do dzierżawcy targowiska 

chyba znalazły potwierdzenie.  
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Z-ca Burmistrza – P. Mróz uważa, że tych spraw nie należy łączyć. Wcześniejsze działania 

zarządcy, które czasami różniły się od działań dotychczasowych, nie można traktować jako 

niezgodne z prawem, jeżeli mieściły się w granicach obowiązującego regulaminu. Dzisiejsza 

sesja nadzwyczajna została zwołana, ponieważ zarządca przestał wykonywać swoje 

obowiązki. Zaistniała więc konieczność natychmiastowego wyznaczenia nowego zarządcy 

targowiska. 

P. Wróbel spytał kto traci na zaistniałej sytuacji? 

P. Mikołajczyk poinformował, że dotychczasowy zarządca, ponieważ mimo tego że nie 

wykonuje swoich obowiązków, w dalszym ciągu jest zobowiązany odprowadzać do urzędu 

ustaloną kwotę pieniędzy. 

P. Dziubłowski spytał, kim jest wyznaczony nowy zarządca targowiska? 

P. Mikołajczyk poinformował, że Pani Kalinowska jest osobą znaną dla urzędu, ponieważ 

we wcześniejszych latach zarządzała już targowiskiem i nie było zastrzeżeń co do 

wykonywanej przez nią pracy. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że z chwilą powzięcia informacji, że 

dotychczasowy zarządca nie będzie wykonywał swoich obowiązków, urząd zrobił rozeznanie 

między dwiema osobami, które we wcześniejszych latach zarządzały targowiskiem i wybrał 

tą, która przedstawiła niższą ofertę cenową.  

P. Zaremba spytał czy tylko te dwie osoby przystąpiły do przetargu? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że urząd nie ogłaszał przetargu. Dzierżawca 

został wybrany z osób, które wcześniej zarządzały targowiskiem. Będzie on wykonywał 

swoje obowiązki do końca 2012 roku. Dopiero nowy dzierżawca na 2013 rok, zostanie 

wyłoniony w drodze przetargu. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIX/249/12 w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 
 

Ad.6. 

P. Dziubłowski przypomniał, że jakiś czas temu została podjęta uchwała w sprawie nadania 

nazwy bulwarowi nad Bugiem imieniem Kazimierza Deptuły. Spytał, dlaczego do dnia 

dzisiejszego nie zawieszono tam tabliczki z nadaną nazwą? 

Burmistrz - P. Nowosielski poinformował, że na dzień dzisiejszy wykonywane są tam prace 

budowlane. Jeżeli inwestycja zostanie zakończona, zostanie tam umieszczona tabliczka 

z odpowiednią nazwą. 

P. Mickiewicz uważa, że budowa ciągu pieszego na skarpie nadbużańskiej, może 

spowodować niebezpieczeństwo osuwania się terenu na nowo zbudowany chodnik. Spytał, 

czy będzie tam wykonane jakieś zabezpieczenie? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że tereny osuwiskowe zostaną zabezpieczone 

palisadą betonową. 

P. Dziubłowski spytał, czy przy schodach na skarpie zostanie wykonany zjazd dla wózków? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że będzie wykonany zjazd dla wózków 

dziecięcych, natomiast nie ma możliwości wykonania pochylni dla osób niepełnosprawnych. 
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P. Chodkowski poinformował, że dotarły do niego prośby o oświetlenie przystanku 

autobusowego przy ul. Warszawskiej (skręt do Rybienka Leśnego). Spytał czy jest możliwość 

realizacji tej prośby? 

Burmistrz- P. Nowosielski poinformował, że w projekcie budżetu na rok 2013 znajduje się 

zadanie dot. wykonania chodnika i oświetlenia ul. Warszawskiej. Jeżeli projekt uchwały 

zostanie przyjęty, inwestycja zostanie wykonana. 

P. Dziubłowski spytał, czy nie można poszerzyć wjazdu na teren urzędu miejskiego? 

Burmistrz- P. Nowosielski poinformował, że można, pod warunkiem, że znajdzie się 

w budżecie na to zadanie ok. 100.000 zł.  

P. Dziubłowski zwrócił się z prośbą, aby ujednolicić wszędzie kolory ścieżek rowerowych. 

Rowery malowane są raz na szarym a raz na czerwonym chodniku.  

Burmistrz- P. Nowosielski poinformował, że nie kolor ścieżki jest najważniejszy, 

a oznakowanie tych ścieżek. Ze względu na to, że jest czterech zarządców dróg na terenie 

miasta, nie da się tego ujednolicić. Urząd postara się, aby zamieścić więcej rysunków 

rowerów na ścieżce rowerowej. 

P. Szczerba spytał, kto jest właścicielem terenu na dworcu PKS, gdzie zatrzymują się 

autobusy prywatne? Cały teren jest w fatalnym stanie i wymaga remontu. Następnie zwrócił 

uwagę na zbyt wysokie w stosunku do nawierzchni ścieżki rowerowej krawężniki, 

wyznaczające krawędzie wjazdu do posesji. Taka sytuacja ma miejsce np. przy 

ul. Zakolejowej. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że gmina współpracuje z różnymi 

stowarzyszeniami, grupami i organizacjami pozarządowymi. Istnieje w Wyszkowie tzw. 

grupa „droga dla rowerów”, z którą (i pozostałymi również) w przyszłym tygodniu zostanie 

zorganizowane spotkanie dotyczące mi.in. ruchu rowerowego i spraw z nim związanych.  

Burmistrz - P. Nowosielski co do terenu, gdzie znajduje się prywatny przystanek 

autobusowy, poinformował, że jest to teren PKP i jest on przygotowywany przez PKP do 

sprzedaży.  

 

Ad. 11. 

O godzinie 17.05 uznając porządek obrad XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad  Wiceprzewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska  Eugeniusz Zaremba   Jerzy Kruk 


